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中心：______________            姓名：_______________ 

1120403 高中職生中翻英短文翻譯題目 

你每天花多少時間看電視？你最喜歡哪一種電視節目？許多人

常常坐在電視機前面看電視看好幾個小時。看電視幫助人們得知世界

各地的新聞。近幾年來，看電視已經變成最受歡迎的娛樂形式。但是

一些人認為，花太多時間看電視會影響人際關係。此外，一些暴力影

像可能會給孩子壞榜樣。你認為如何呢？ 

 

近來 recent   娛樂 entertainment    關係 relationship  

暴力 violence   影像 image       榜樣 example 
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1120403 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

How many hours do you spend watching TV every day? What kinds of 

TV programs do you like best? Many people often sit in front of televisions 

and watch TV for several hours. Watching TV helps people know the news 

over the world. In recent years, watching TV has become the most popular 

form of entertainment. But some people think that spending too much time 

watching TV will affect the human relationship. Besides, some images of 

violence may give children bad examples. How do you think about it? 

 


